

3/1/2026
报告事項

1. 今日有會員大會，請會員留步參加通過本年度預算。
2. 為了讓大家有更多機會與朋友相聚、建立團契，我們在部分主日將不提供愛筵。今年第一次主日（3月1日），接著是5月17日。鼓勵大家把握這個機會，與朋友相約，到您喜愛的餐廳一起用餐、分享團契時光。
3. 教會每週週報及公告可在萊城華人基督教會網站首頁查閱。

LCCC 主日崇拜將在教堂舉行，會有直播 LCCC Sunday worship service in person at church. There will be live broadcast.

[Click here to join the worship](#) 点击此处加入敬拜

Paper Version	Bulletin	Announcement
---------------	----------	--------------

4. **基要真理班 – 受洗預備班**
時間：3月1日、8日、22日
中午 12:30–1:30
地點：A 教室
請自備午餐。
洗禮將於4月5日舉行。
若您或您的青少年願意參加，請電郵 Kirt 牧師：
kirtchurch@gmail.com
5. 今年复活节4月5日，教堂將舉行洗禮。如果您想受洗，請告訴您的小組負責人；如果您沒有加入小組，請告訴牧師長老。
6. 洪都拉斯短宣
事工：
 1. 輔助當地教會在社區做醫療、牙齒保健的福音外展。例如：有量血壓、身高，發藥，兒童

福音活動等等。

2. 幫助當地教會做一些修繕工作，例如粉刷牆壁，修整院子或圍欄，及當地教會的需求。每隊要去4間教會服事。

3. 監獄探訪

4. 主日參加拿撒勒教會聚會

時間：8/20-8/27 周四到周四

行程：周四到，入住首都拿撒勒神學院。當天晚上洪都拉斯團隊會跟大家見面。溝通接下來一周服事的内容及安排。

周三去監獄。周四返回美國。

7. **鐵人主廚烹飪比賽**

時間：3月14日（星期六）

地點：路易斯維爾華人基督教會

當天下午 3:15 從本教會出發，晚上 9:30 返回本教會。

需要 2 位家長協助接送。

若您願意幫忙或想參加，請於3月1日（主日）前通知 Kirt 牧師。

聯絡電郵：kirtchurch@gmail.com

8. **Harlan 青少年短宣行程 – 6月15–19日**

3/22 報名截止

請於3月22日前通知 Kirt 牧師您願意參加。

9. 戴信雄長老追思禮拜，3月7日，週六，下午1點，在萊城華人基督教會

3/1/2026

感恩和代禱

1. 为教会的合一祷告
2. 为教会新朋友的跟进祷告。
3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量和服务的心，牧养和治理莱城教会。
4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体，让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿，我们称谢你，我们称谢你，因为你的名相近，人都述说你奇妙的作为。”诗 75： 1。
5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量，也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

3/1/2026

Announcement

1. There will be a Congregation Meeting today. All members are asked to remain after the service to participate in approving this year's budget.
2. From time to time, we would like to create opportunities for everyone to enjoy fellowship with friends outside of church. Therefore, there will be no Love Feast provided on certain Sundays. The first one this year will be, March 1, followed by May 17. We encourage you to seize this opportunity to share a meal and enjoy fellowship with friends at your favorite restaurant.
3. Church weekly Bulletin and Announcement are available on LCCC web home page.

LCCC 主日崇拜将在教堂举行, 会有直播 LCCC Sunday worship service will be in person at church. There will be live broadcast.

[Click here to join the worship](#) 点击此处加入敬拜

Paper Version	Bulletin	Announcement
---------------	--------------------------	------------------------------

4. Basic Christianity Class – Baptism Class – March 1, 8, 22 - 12:30-1:30pm in Classroom A. Bring your lunch. Baptism will be on 4/5. Please email P Kirt if you or your youth would like to attend. kirtchurch@gmail.com

5. This year, Easter is on April 5, and the church will hold a baptism service. If you would like to be baptized, please inform your small group leader. If you are not part of a small group, please contact a pastor or elder.

**6. Honduras short term mission
8/20-27**

A. Medical mission (vital signs, height measurements, give medication, dental hygiene, counseling for health

for adults and kids. Share gospel in the meantime).

B. Helping churches for repairs and painting etc.

C. Evangelizing in prisons.

D. Worshipping with local churches.

7. Iron Chef Cooking Competition – Saturday, 3/14 at Louisville Chinese Christian Church. Leave LCCC at 3:15pm and will return to LCCC at 9:30pm. We need 2 Parents to drive. Please let P Kirt know if you can help or want to go by Sunday, March 1.

kirtchurch@gmail.com

8. Harlin youth short mission trip. June 15-19.

Register before March 22 with Pastor Kirt.

9. Elder Tai's memorial service on Saturday, March 7 at 1:00pm at LCCC.

3/1/2026

Praise and Prayer

1. Pray for the unity of the church
2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
6. Pray for elderly and bodies in need.